
Professional and Social Services Association (PASS) has been strived to serve the community and 
participate in community caring programs. Through organizing the “Summer Fun Fitness 
Competition” for Hong Chi Morninglight School, Yuen Long, we can not only support the education 
of underprivileged children, but also arouse the concern and acceptance of public by understanding 
their needs.

Hong Chi Morninglight School, Yuen Long is subsidiary of Hong Chi Association. They stand in 
providing educational excellence dedicating to underprivileged children, whom are su�er from 
intellectual, physical, emotional and behavioral limitations. These children require more attention 
and resources in order to cope with their study environment, therefore Hong Chi Morninglight 
School, Yuen Long had launched this event during this summer to let t h e s e 
children having the opportunity to utilize di�erent physical 
facilities under professional assistant, which can help in their 
physical and muscle development. Too, allowing them to 
spend a meaningful summer this year.

It is our great pleasure to be o�ered sponsorship by 
Accredited Certi�cation International Limited (ACI) to 
this event which aims to put more resources in 
bene�ting the children with special learning needs. 
We hope that a comprehensive special education can 
help these children to overcome their obstacles and 
integrate into the society. To build a more inclusive 
society, PASS will continuously ful�l our corporate social 
responsibility with providing care, support and assistance 
for the needy in society.



職業及社會服務協會(PASS)向來熱衷於服務社區，並積極參與社區關懷活動。本
公司透過為匡智元朗晨曦學校舉辦的活動「暑假樂繽紛之體能大比併」，為有特
殊需要的學童提供支援，並讓公眾了解更多他們的身心需要，從而加強社區對他
們的接納及關注。

隸屬匡智會的匡智元朗晨曦學校，專門提供優質教育服務予中度智障的兒童。智
障兒童的智力、體能發展上受到限制，控制情緒及行為上出現障礙，需要較多的
資源協助學習，因此匡智元朗晨曦學校於暑假期間舉行此體能活動，讓學童能在
不同的設施及器材協助下，提升他們的體能及肌能發展，並使他們渡過一個充實
及有意義的暑假。

PASS有幸獲國際認可認証有限公司(ACI)的慷
慨贊助，為匡智元朗晨曦學校投入更多資源
，以提供更全面的特殊教育，幫助學童克服
障礙，融入社會。PASS會繼續履行社會責任
，扶助及關懷社會上的弱勢社群，致力推動
社區共融。


